

**Kamer  
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1977-1978

27 JUNI 1978

**WETSVOORSTEL**

tot wijziging van de naam  
van de gemeente Glabbeek-Zuurbemde

**VERSLAG**

NAMENS DE COMMISSIE  
VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN<sup>(1)</sup>,  
UITGEBRACHT  
DOOR HEER SUYKERBUYK

DAMES EN HEREN,

Dit wetsvoorstel beoogt de vervanging van de gemeente-naam « Glabbeek-Zuurbemde » door de naam « Glabbeek ».

\*\*

Wat de algemene criteria inzake naamwijziging en van gemeenten betreft, verwijst uw rapporteur naar zijn verslag over het wetsontwerp tot wijziging van het koninklijk besluit van 17 september 1975 houdende samenvoeging van gemeenten en wijziging van hun grenzen, bekraftigd bij de wet van 30 december 1975 (*Stuk* n° 437/2).

In de toelichting van zijn wetsvoorstel verklaart de auteur dat in 1975 de gemeenten Kapellen, Bunsbeek, Attenrode-Wever en Glabbeek-Zuurbemde werden samengevoegd; deze fusiegemeente kreeg de naam Glabbeek-Zuurbemde.

(1) Samenstelling van de Commissie :

Voorzitter : de heer Beauthier.

A. — Leden : de heren Beauthier, De Kerpel, Robert Devos, Hencxens, Jérôme, Suykerbuyk, Vankeirsbilck, Van Rompaey, Verroken. — Content, Deruelles, Guillaume, Onkelinx, Temmerman, Van Cauwenberghe, Van Lent. — Bertouille, De Grève, Hulet, Schrans. — Babylon, De Beul. — Nols.

B. — Plaatsvervangers : de heren Gheysen, Kelchtermans, Lernoux, André Rutten, Willems. — Anselme, M<sup>me</sup> Detiège, de heren Mooock, Van Acker. — De Winter, Picron. — Gabriels. — Rouelle.

Zie :

370 (1977-1978) :

— N° 1 : Wetsvoorstel.

**Chambre  
des Représentants**

SESSION 1977-1978

27 JUIN 1978

**PROPOSITION DE LOI**

modifiant le nom de la commune  
de Glabbeek-Zuurbemde

**RAPPORT**

FAIT  
AU NOM DE LA COMMISSION  
DE L'INTERIEUR<sup>(1)</sup>,  
PAR M. SUYKERBUYK

MESDAMES, MESSIEURS,

La présente proposition vise à remplacer la nom de la commune de « Glabbeek-Zuurbemde » par le nom de « Glabbeek ».

\*\*

En ce qui concerne les critères généraux en matière de modification de noms de communes, votre rapporteur se réfère à son rapport relatif au projet de loi tendant à modifier l'arrêté royal du 17 septembre 1975 portant fusion de communes et modification de leurs limites, ratifié par la loi du 30 décembre 1975 (Doc. n° 437/2).

Dans l'exposé des motifs de sa proposition de loi, l'auteur déclare que les communes de Kapellen, Bunsbeek, Attenrode-Wever et Glabbeek-Zuurbemde ont été fusionnées, la nouvelle commune issue de la fusion recevant le nom de Glabbeek-Zuurbemde.

(1) Composition de la Commission :

Président : M. Beauthier.

A. — Membres : MM. Beauthier, De Kerpel, Robert Devos, Hencxens, Jérôme, Suykerbuyk, Vankeirsbilck, Van Rompaey, Verroken. — Content, Deruelles, Guillaume, Onkelinx, Temmerman, Van Cauwenberghe, Van Lent. — Bertouille, De Grève, Hulet, Schrans — Babylon, De Beul. — Nols.

B. — Suppléants : MM. Gheysen, Kelchtermans, Lernoux, André Rutten, Willems. — Anselme, M<sup>me</sup> Detiège, MM. Mooock, Van Acker. — De Winter, Picron. — Gabriels. — Rouelle.

Voir :

370 (1977-1978) :

— N° 1 : Proposition de loi.

Reeds vóór de samenvoeging echter was die samengestelde naam grotelijks in onbruik geraakt; in de streek sprak men trouwens steeds over Glabbeek en niet meer over Glabbeek-Zuurbemde.

Op 17 januari 1977 heeft de nieuwe gemeenteraad eenparig beslist de overheid te vragen de naam « Glabbeek-Zuurbemde » te vervangen door de naam « Glabbeek ».

Alles pleit voor een vereenvoudiging van de naam van voornoemde fusiegemeente.

De Minister verwijst in dit verband naar het advies van 29 mei jl. van de Koninklijke Commissie voor Toponymie en Dialectologie, waaruit hij de volgende passus leest :

« In het licht van hetzelfde principe (geen « dubbele gemeentenamen ») juicht de Commissie daarentegen de « ontkoppeling » van Glabbeek-Zuurbemde, dat kortweg Glabbeek wordt, toe. »

Gezien dit gunstig advies gaat de Minister met het wetsvoorstel akkoord.

In stemming gebracht wordt het enig artikel eenparig aangenomen.

*De Verslaggever,*

H. SUYKERBUYK.

*De Voorzitter,*

R. BEAUCHIER.

Néanmoins dès avant la fusion, ce nom composé était dans une large mesure tombé en désuétude, les habitants de la région utilisant toujours le nom de Glabbeek et non plus celui de Glabbeek-Zuurbemde.

Le nouveau conseil communal a décidé à l'unanimité le 17 janvier 1977 de demander aux autorités de remplacer le nom de « Glabbeek-Zuurbemde » par celui de « Glabbeek ».

Tout plaide en faveur de la simplification du nom de la commune fusionnée précitée.

Le Ministre se réfère à cet égard à l'avis du 29 mai dernier de la Commission royale de Toponymie et de Dialectologie, dont il cite l'extrait suivant :

« A la lumière du même principe (pas de noms composés pour les communes), la Commission se réjouit au contraire du « dédoublement » de « Glabbeek-Zuurbemde », ce nom devenant « Glabbeek » tout court. »

Etant donné cet avis favorable, le Ministre se déclare d'accord avec la proposition de loi.

Mis au voix, l'article unique est adopté à l'unanimité.

*Le Rapporteur,*

H. SUYKERBUYK.

*Le Président,*

R. BEAUCHIER.